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Vážení Zlivané,
na těchto stránkách dostávám mož-
nost oslovit vás již po jednadvacáté 
ve funkci starosty města. Kdo by se 
nadál, že 4 roky volebního období 
utečou tak rychle…
Teď a tady nebudu zabíhat a vyjme-
novávat všechny projekty, které se 
za poslední čtyři roky podařilo reali-
zovat, ale na obrázku posledních dvou 
měsíců lze dokumentovat, že vedení 
města ani v tomto období nezahálelo.
Období léta bývá obvykle ve znamení 
prázdnin a dovolených, ale Zliv žila 
především čilým stavebním ruchem. 
Nového vodovodního řadu a přípojek 
se dočkaly domácnosti v Zahradní 
ulici a přilehlé části ulice Petra Bez-
ruče. Kompletní rekonstrukcí prochází 
ulice Fučíkova - výměna vodovodního 
řadu a přípojek je hotova, oprava 
chodníků a vozovky bude dokončena 
poté, co nad rámec plánované opravy 
proběhne kompletní výměna kanaliza-
ce v celé ulici. 
Sbíječky se rozléhaly v horním pavilo-
nu mateřské školky, kde byla, za při-
spění Nadace ČEZ, provedena kom-
pletní rekonstrukce havarijního sta-
vu rozvodů vody a výměna sociálních 
zařízení v obou patrech. Stejně tomu 
bylo i v budově prvního stupně základ-
ní školy. Tato budova, přiléhající spo-
jovací chodba a jídelna se kromě toho 
dočkaly kompletní výměny oken a za-
teplení v rámci projektu podpořeného 

z Operačního programu životního pro-
středí. Na žáky druhého stupně pak 
čekají i nově opravené prostory dílen, 
jejichž rekonstrukce je součástí projek-
tu podpořeného z evropských financí, 
konkrétně ROP NUTS II. Jihozápad. 
Na budově městského úřadu je budo-
ván bezbariérový přístup - výtah. Měs-
to brzy převezme nový zametací stroj.

Na konci září bude konečně vydá-
no územní rozhodnutí pro výstavbu 
připravované cyklostezky v již schvá-
leném úseku od křižovatky s ulicí 
Na Hobiznách po odbočku na Vond-
rov. Nic již nebrání získání stavebního 
povolení, výběru zhotovitele a dlouho 
očekávanému slavnostnímu zahájení 
výstavby. Pokud vše půjde dle plánu, 
příští prázdniny pojedeme po zbrusu 
novém asfaltu směr Hluboká nad Vlta-
vou. Na přípravu některých projektů je 
totiž období 4 let příliš krátké.
Rada města Zliv odváděla v průběhu 
celého volebního období práci, kde 
se nehrálo na nějaké stranické zájmy 
(pět radních ze čtyř politických stran), 
ale vždy se prvotně hájil zájem města. 
Zjistil jsem, že představa, že starosta je 
vládce města, je zcela mylná, i když 

někdy a někde to může či mohlo 
být jinak. Slovo starosta je od slova 
starosti, tedy starání se o věci, o kte-
ré se občané nemají čas starat a kvůli 
kterým si starostu volí.
Každý starosta to ví a asi každý sta-
rosta se se svým týmem potýká s tím, 
kolik navenek mnohdy neviditelné prá-
ce je zapotřebí odvést ve velké rodině 
zvané obec či město.
Ve Zlivi řídí město pětičlenná rada (de 
facto městská vláda) a zastupitelstvo 
(městský parlament). Role starosty je 
jiná, je osobou, která pro město vy-
konává usnesení kolektivních orgánů, 
zastupuje město, reprezentuje, oddává 
a hlavně hledá příležitosti pro mimo-
řádné zdroje financování.
Nikdy to není o jedné osobě, vždy je 
to o práci skupiny lidí, mnohdy i ano-
nymních a téměř neviditelných, kteří 
svou ochotou, nadšením a prací při-
spívají a obohacují město - kulturně, 
společensky, sportovně, v oblasti práce 
s dětmi, atd.
Všem těmto lidem patří mé velké 
poděkování, bylo mi velkou ctí a po-
těšením s vámi v minulém období 
spolupracovat a věřím, že pokud tomu 
budou voliči nakloněni, budeme moci 
v naší práci pokračovat. Vždy mne 
těšilo spolupracovat s lidmi, kteří na-
místo hlasitého řečnění raději poctivě 
a většinou mlčky pracují.

Ing. Jan Koudelka, starosta

Kdo by se
nadál...

slovo starosty, krátké zprávy …

Městská policie ve Zlivi... ?

Byl jsem po delší době osloven paní 
Mgr. Koudelkovou, zda bych nevyjádřil 
svůj názor k úvahám o možnosti zříze-
ní městské policie (dále jen MP) ve Zli-
vi, o jejím smyslu a kompetencích. Ne-
jde o oficiální stanovisko policie, ale 
vyjádřím pouze svůj názor.
Městská policie obecně má bezesporu 
významné postavení při řešení proti-
právních jednání. Kdyby tomu tak ne-
bylo, určitě by je města v takové míře 
nezřizovala. Neznám statistiky, ale věřil 
bych, že drtivá většina větších měst tuto 
službu má. Z mého pohledu konstatuji, 
že čím více osob bdí nad dodržováním 
zákonů, tím lépe. Obrovskou výhodu 
MP spatřuji v její podřízenosti předsta-
vitelům města. Ti mohou MP úkolovat 
k řešení aktuálních bezpečnostních pro-

blémů. MP není zdaleka tolik zatížena 
přebujelou administrativou jako Policie 
ČR, tudíž může být neustále „v teré-
nu“ a má na starosti jen tu svou obec, 
či město. Nemůže se stát, jako se stává 
často u Policie ČR, že hlídka ve chvíli 
kdy je potřeba, zrovna něco řeší, tře-
ba už několik hodin v místě vzdáleném 
klidně i několik desítek kilometrů.
MP je pro PČR vždy platným a význam-
ným partnerem v boji proti pouliční 
kriminalitě. Často se věnuje právě těm 
činnostem, na které Policii ČR nezbývá 
tolik času, kolik by bylo potřeba, což je 
právě prevence a intenzivní věnování se 
i drobným pouličním nešvarům, které 
slušným lidem vadí a obtěžují je. Kom-
petence MP vyplývají ze zákona a tyto 
považuji za zcela dostatečné.

Velmi záleží i na představitelích obce, 
jak zorganizují MP tak, aby byla její 
činnost pro obec maximálně efektivní 
a platná. Pamatuji městečko, kde byl 
jen jeden městský policista. Byla to spí-
še rarita, která do dnešní doby moc ne-
zapadá. Hlídka, jenž provádí i represi, 
tzn. řeší protiprávní jednání a zakročuje 
proti osobám, by měla být dvoučlenná. 
Co se týče počtu příslušníků, můj názor 
je, že minimální počet je 4 - 5 policistů. 
V tuto chvíli je zbytečné spekulovat 
o tom, zda se Policie ČR někdy do Zli-
vi vrátí, nebo ne.
Jsem přesvědčen, že MP ve Zlivi by by-
la pro město a její obyvatele jednoznač-
ným přínosem, ať zde Policie ČR bude, 
či nebude. Vůbec nezastávám názor, že 
obec tak platí za něco, co má dělat stát. 
Být to tak, určitě by nebyla MP tak roz-
šířená v našich městech. Městská poli-
cie nesupluje práci Policie ČR, ale vhod-
ně ji doplňuje. 

Vladimír Kožíšek
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S OPŽP
k levnějšímu vytápění
Na počátku prázdnin se rozjela na na-
ší základní škole akce Zateplení bu-
dovy 1. stupně ZŠ, jídelny a spojovací 
chodby podpořená z Operačního pro-
gramu životního prostředí (projekt č. 
CZ.1.02/3.2.00/13.19295).
Jedná se o další akci, u které se nám 
podařilo uspět s projektovou žádostí, 
a získali jsme pro město příslib mnoha-
milionové dotace. V rámci této akce pro-
běhla kompletní výměna 173 oken a za-
teplení objektů, které významným způ-
sobem ovlivní tepelný komfort v učeb-
nách a sníží spotřebu tepla. Akce byla 
od počátku rozdělena do dvou etap tak, 
aby respektovaly požadavky na fungo-
vání školy. 
V první fázi byl odstraněn starý izolant, 
vyměněna okna, nově vyzděny mezio-
kenní prostory, začištěny vnitřní prosto-
ry a bylo vymalováno kolem oken. Tato 
etapa měla být, a nakonec i díky vyni-
kající práci zhotovitele byla, realizována 
v době prázdnin, aby nebyla narušová-

na výuka. To se nakonec i díky heroic-
kému výkonu všech paní uklízeček, kte-
rým za to patří obrovský dík, podařilo. 
Vrstvy prachu se zdály nekonečné, ale 
vše bylo první školní den čisté, krásné 
a připravené na školáky. 
Druhou fází je dokončení vnějšího za-
teplení pláště školy a nová fasáda, kte-
rá sjednotí vzhled všech budov naší zá-
kladní školy. Tyto práce by měly být 
hotovy do konce září. Díky tomu splní-
me všechny podmínky, které jsou sou-
částí projektu. 
Ke každé realizaci podpořené z dotací 
patří i povinná publicita, která je sou-
částí podmínek pro poskytnutí dotace, 
proto se s informacemi setkáváte zde 
na stránkách Zlivanu.

Ing. Jan Koudelka, starosta

Škola přišla
o protiletecký kryt
Zateplením práce na naší škole neskon-
čily. Kompletně do nového se převlékly 
i prostory historického protiletadlového 
krytu, které již dlouhá léta poskytu-
jí prostor pro školní dílny. Prostory 
z druhé poloviny padesátých let však 
již v žádném případě nesplňovaly po-
žadavky na moderní výuku. Zastaralé 
rozvody vody a elektrického proudu, 
nevyhovující pracovní stoly, u kterých 
své výrobky vytvářelo již několik ge-
nerací chlapců a dívek, to byla realita 
výuky pracovního vyučování. 
Vše mohlo být změněno díky tomu, že 
město Zliv v průběhu letošního roku 

uspělo se svou projektovou žádostí 
podanou v rámci 47. výzvy operačního 
programu ROP NUTS II. Jihozápad 
- „ZŠ Zliv - zlepšení podmínek pro 
technické a přírodovědné vzdělávání“ 
(projekt č. CZ.1.14/2.4.00/02894), kdy 
celková hodnota projektu dosahuje hod-
noty téměř 3 miliony korun. Projekt 
sestává ze dvou hlavních částí - stavební 
části a pořízení pomůcek. 
V průběhu prázdnin provedla společ-
nost NOREMA spol. s r.o., jako dodava-
tel stavební části, úpravu prostor dílen, 
kdy oba prostory získaly nové rozvody 
elektřiny, včetně připojení pracovních 
stolů. Prostory mají kompletně nové 
podlahy a hygienický kout. Kompliko-
vanější je situace s dodávkou učebních 

pomůcek. V průběhu srpna proběhlo 
zjednodušené podlimitní řízení, které 
mělo určit dodavatele pomůcek. Oslo-
veno bylo celkem šest společností, které 
by měly být schopny dodat požadova-
né pomůcky, zakázka byla vyvěšena 
na profilu zadavatele. V požadovaném 
termínu bohužel nabídku podala pouze 
jedna společnost, a proto bylo nutné, 
v souladu se zákonem, toto výběrové 
řízení zrušit.
Na počátku září jsme výběrové řízení 
vypsali znova. Nezbývá nám než doufat, 
že se dočkáme alespoň jedné nabídky, 
abychom mohli projekt zdárně dokončit. 
V druhém kole totiž už máme právo ote-
vřít a posuzovat byť jedinou nabídku.
Dobrý projekt ani náležitá příprava ještě 
není zárukou bezproblémového průbě-
hu realizace akce. Nezbývá než věřit, že 
vše bude dotaženo do zdárného konce 
a žáci se dočkají moderních výukových 
pomůcek. Ing. Jan Koudelka, starosta

Na začátku prázdnin se začalo zateplovat.

Dříve zde býval protiletecký kryt.

Vrstvy prachu byly nekonečné...



4 | Zlivan

krátké zprávy, dotace…

Škola začíná
Letos začínáme zářijovou docházku 
s číslem 333, tolik je u nás žáků. Z to-
ho je ve dvou prvních třídách po 19, 
tj. 38 dětí. Deset žáků se přistěhovalo, 
nebo nastoupilo z okolních vsí.
Mezi současné trendy ve společnosti 
je začleňování dětí s handicapem mezi 
žáky do normální základní školy. Tako-
vých žáků máme na škole 11 a pomáhá 
jim 6 asistentů pedagoga.

Letošní prvňáky učí nově Martina Kli-
mešová, kterou jste mohli v minulých 
letech potkat ve školní družině. Na mís-
to družinářky nastoupila Aneta Štabrňá-
ková. Prostory školní družiny byly zcela 
nově zrekonstruovány a vybaveny z mi-
mořádné dotace od obce v hodnotě cca 
čtvrt milionu korun. Dětem se tak nabízí 
zcela moderní a estetické prostory pro 
trávení volného času po vyučování.
Škola se letos zapojí do projektu „Ovoce 
do škol“. Uvidíme, s jakým úspěchem 
se u žáků setká. Škola by se též mě-
la připojit k projektu „Zdravá strava 
do škol“. Pokračuje partnerství se SOŠ 

elektrotechnické Hluboká nad Vltavou 
- Rozvoj technického vzdělávání v Jiho-
českém kraji.
Změnami prošly prostory dílen na dru-
hém stupni, chystá se nové vybavení 
i do učeben fyziky a chemie. Zcela 
zásadní pro chod školy je zateplení prv-
ního stupně, spojovací chodby a jídelny.
Výměna netěsnících oken a zateplení 
pláště by mělo přinést komfort v učeb-
nách a hlavně nemalé úspory za vytá-
pění. Přináší to s sebou sice zvýšené 
nároky na učitele a uklízečky, ale určitě 
trocha nepohodlí za budoucí tepelnou 
pohodu stojí. Na podzim nás čekají vol-
by do žákovského parlamentu a volba 
nových členů Rady školy. 
Všem žákům, učitelům, ostatním pracov-
níkům a také rodičům přeji poklidný 
začátek školního roku a mnoho sil!

Mgr. Jan Režný, ředitel školy

Mateřská škola
tak trochu v novém

V době letních prázdnin se také v ma-
teřské škole prováděly různé úpravy, 
opravy, stavební práce a celá se zkráš-
lovala. V letošním roce jsme získali 270 
tis. Kč z programu Podpory regionů 
Nadace ČEZ na opravu rozvodů vody 
v II. pavilonu a s tím spojenou rekon-
strukci dětských koupelen a záchodků. 
„Nadace ČEZ je již tradičním partne-
rem při financování veřejně prospěš-
ných staveb. Letos školka, loni topení 
v kulturáku a rok před oprava prostran-
ství před základní školou,“ konstatoval 
Ing. Jan Koudelka, starosta města.

Díky obětavosti a velkému pracovnímu 
nasazení zaměstnanců školky a hlavně 
firmě pana Kindlmanna se vše stihlo 
a děti mohly 1. září nastoupit do pěk-
ných, vkusně upravených prostor mateř-
ské školy. V následujícím roce bychom 
rádi tuto rekonstrukci provedli i na I. 
pavilonu.
Do naší mateřinky letos dochází celkem 
132 dětí, rozdělených do 5 tříd. Stará se 
o ně 17 zaměstnanců (učitelky, uklízeč-
ky a personál školní jídelny). Naše zliv-
ská mateřská škola je tudíž pro letošní 
školní rok maximálně naplněna.

Taťána Hačková, ředitelka MŠ Zliv

Prvňáčci (1.A)

Děti v MŠ se těší z nových koupelen.
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Charita Zliv
se zapojila…

Poslední červnový pátek Charita Zliv 
uspořádala běžeckou akci na podporu 
zdravých plic s názvem Běháme za ne-
kuřáky.
Chtěli jsme apelovat na to, že velmi 
mladí lidé se stávají kuřáky. Umístěním 
transparentu jsme seznámili s tím, jaké 
škodlivé látky přichází do plíce kuřáka. 
Doprovodný program zajistil Tyfloser-
vis, centrum pro nevidomé a slabozra-
ké. Účastníci se stali na okamžik nevi-
domými, vyzkoušeli si své dovednosti 
pomocí smyslových her na čich a hmat. 
Dále se přítomní mohli zapojit do krea-
tivní výroby mejdlíček, a rozpohybovat 
při sportovních aktivitách: fotbal, kroket 
a házení míčkem na cíl.
Občerstvení bylo připraveno pro běž-
ce zdarma. Běželo celkem 19 účastníků 
v kategorii nejmenší, 10 - 14 let a nad 
15 let. Účast podpořilo Nízkoprahové 
zařízení pro děti a mládež Bongo z Tý-
na nad Vltavou. Výherci byli odměněni 
diplomy, plackami s motivem nekuřác-
tví, drobnými cenami a keramikou. Dě-
kujeme za zájem sponzorů, kterým tato 
akce nebyla lhostejná (BBH, Zlimet, Na-
dace ČEZ).
Při příležitosti Slavností mrkve měs-
to opět přizvalo Oranžové kolo Nada-
ce ČEZ. Tentokrát výtěžek neputoval 
nikam daleko. Podpořena byla činnost 
zlivského Nízkoprahového zařízení pro 
děti a mládež No. 10, které sídlí v pro-
storách bývalé služebny Policie ČR 
na Dolním náměstí.

Charita Zliv s vervou šlápla do pedálů. 
Zvláštní poděkování za úsilí na kole pat-
ří paní ředitelce Charity Zliv, panu ředi-
teli Městské charity ČB (ředitelé graciéz-
ně podpořili obě organizace navzájem), 
starostovi města Zliv Ing. Janu Koudel-
kovi, SDH Zliv, panu Pisingerovi a všem 
velkým i těm nejmenším účastníkům, 
kteří to s námi i přes padající kapky 
deště statečně „rozjeli“. Dojeli jsme si 
pro krásnou částku 47 679 Kč.

Soňa Matoušková

Bystřina tančila  
v Maďarsku 

Letošní léto bylo pro Bystřinu opravdu 
nabité. Sice jsme si před prázdninami 
udělali rozlučku jako každý rok, nelou-
čili jsme se však na dlouho.

V červenci jsme se zúčastnili dvou krás-
ných festivalů. Borůvkobraní v Boro-
vanech a setkání jihočeských souborů 
v Jindřichově Hradci. 
V srpnu nás však čekala větší událost. 
Zahraniční cesta na 12. ročník meziná-
rodního festivalu v Maďarsku. Přípra-
vám jsme věnovali hodně času. Jak děti, 
tak dospělí pilně trénovali svůj program. 
Festival se koná celé léto, každý týden 
přicestuje do městečka Makó 4 - 5 růz-
ných souborů z několika států. My jsme 
se festivalu zúčastnili v termínu 6. - 11. 
srpna, cestovali jsme společně s mažo-
retkami Hlubockými Princeznami. Spo-
lu s námi zde byly soubory z Estonska, 
Polska a Slovenska. 
Celý pobyt jsme bydleli v lázeňském 
městě Makó, známém svou architektu-
rou, která napodobuje tvary cibule. Byli 
jsme ubytovaní v místních vysokoškol-
ských kolejích spolu se všemi ostatními 
soubory. Během pěti dnů jsme měli na-
plánovaná tři vystoupení. 
Ve čtvrtek jsme vyrazili na celý den 
do lázní Cserkeszölö. Zde jsme měli ce-
lý den vstup zdarma a tak jsme v par-
ných dnech uvítali koupání v teplých 
minerálních i studených bazénech. Bě-
hem odpoledne se konalo vystoupení 
na místním vybudovaném pódiu.
Všechny soubory se postupně vystřída-
ly a představily se svými pásmy. Bystři-
na se chopila zahájení programu. Před-
vedli jsme tance a písničky naskrz vše-
mi našemi věkovými kategoriemi a na-
konec jsme živě zazpívali dvě písničky 
s houslovým doprovodem. Diváci byli 
velmi pozorní a vždy nám vřele zatles-
kali. Po nás se vystřídaly soubory ze 
Slovenska, Polska, Estonska a jako po-
slední vystupovaly mažoretky.

dokončení na str. 8 >>

Pro zlivskou Charitu bylo "našlapáno" 47 679 Kč.

Bystřina při svém vystoupení v maď. městečku Makó.



6 | Zlivan

akce, reportáž …

Slavnosti mrkve
čtvrtý ročník

Často se v souvislosti s životem v obci mluví o možnostech se setkat, kulturně 
vyžít, o tradicích. Tradiční je ve Zlivi pouť, vánoční Rybova mše, tradice ale 
zanikají s tím, jak mizí spolky, které je udržovaly. Naštěstí vznikají i tradi-
ce nové. Jednou z těch nových jsou Slavnosti mrkve. Letos sice tradiční krás-
né počasí ne úplně vyšlo, ale o to víc se vydařil tradiční program. Vystoupily 
Hlubocké princezny, Poškolák Zliv, Bystřina, Bystřinka, Fedrfechtýři, bubeníci 
… proběhly tradiční soutěže v pití mrkvového džusu, strouhání mrkve, hodu 
mrkví … Opět se soutěžilo s mrkvovými pokrmy... Tři oceněné recepty nalez-
nete v tomto čísle. 
Odpolednem prováděl Daniel Kopál a dechová hudba Šumavanka. Večer se 
konala taneční zábava s kapelou Real, ohňová show a nebe rozzářil úžasný 
ohňostroj. Jistě mi ti, kteří se slavností zúčastnili, dají za pravdu, že se jedná 
o tradici příjemnou a vítanou. Takováto akce se může uskutečnit také proto, 
že se stále ještě najdou dobrovolníci, kteří ve svém volném čase a bez náro-
ku na odměnu věnují svůj elán přípravám a pomáhají i v průběhu slavností.



Ať už se jedná o hasiče, pány z HASu, 
paní knihovnici, zaměstnankyně měst-
ského úřadu, kuchařky školní jídelny, 
které do 4 hodin ráno pekly mrkvánky, 
aby na každém stole bylo nachystáno 
občerstvení, o redaktorky Zlivanu a dal-
ší dobrovolníky. Všem patří veliký dík, 
protože bez nich by to prostě nešlo. 
A protože se letos na slavnostech také 
již tradičně šlapalo na oranžovém kole, 
je třeba poděkovat i těm, kteří neleni-
li a svou fyzickou aktivitou „vyšlapali“ 
Charitě Zliv částku téměř 50 tis. Kč.
Že každá zábava něco stojí, není nic 
neznámého, proto je třeba poděkovat 
i sponzorům. Celá akce proběhla v rám-
ci Oranžového roku ve Zlivi Jaderné 
elektrárny Temelín. Firma Levné elekt-
ro věnovala ceny, díky kterým se letos 
soutěžícím kuchařkám a kuchařům bu-
de v kuchyni lépe pracovat. A nemalou 
částkou přispěla Kooperativa a. s. 
Věřím, že tradice jsou od toho, aby po-
kračovaly, a proto se těšme v příštím ro-
ce v srpnu na již pátý ročník. Více in-
formací a fotografií naleznete na www.
obcaneprozliv.cz.
Mgr. Klára Koudelková, předs. Kultur. komise
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krátké zprávy, volný čas …

Myslím, že největší odměnou po vystou-
pení v rozpáleném odpoledni byl pak 
skok do bazénu.
V pátek jsme měli naplánovaný výlet 
do Szegedu, kde jsme navštívili místní 
ZOO, která je zároveň chráněnou oblas-
tí. Odpoledne jsme si prohlédli památky 
v centru města. V parném dni ale děti 
neměly příliš síly a tak jsme se po ho-
dince rozprchli na zmrzlinky a nákupy. 
Po návratu z výletu a vydatné večeři 
nás čekal oficiální ceremoniál předává-
ní dárků mezi pořadateli a soubory. Dí-
ky městu Zliv, které nám poskytlo různé 
dárkové předměty a také díky sponzor-
skému daru Budvaru, jsme měli připra-
vené balíčky, kterými jsme udělali jistě 
všem radost. 
Díky jazykové bariéře jsme s polským 
a estonským souborem příliš velkou ko-
munikaci nerozvinuli. Naopak se slo-
venskými sousedy ze souboru Malý 
Vtáčnik jsme navázali pěkné přátelství. 
Byli pro nás velkým vzorem. Jejich od-
hodlání, nadšení, taneční a pěvecké vý-
kony byly opravdu skvělé. Po ceremoni-
álu jsme si společně uspořádali malý ta-
neční večer pro všechny naše děti. 
V sobotu bylo na plánu další vystoupe-
ní v městečku Királyhegyes, ale vzhle-
dem k únavě z vysokých teplot jsme 
zvolili raději odpočinkový den. V neděli 
jsme měli stejný program jako ve čtvr-
tek, koupání a vystoupení v lázních 
Cserkeszölö. Večer jsme si ještě se slo-
venskými muzikanty společně zazpívali 
a zatancovali na rozloučenou. 
V pondělí ráno už nás čekalo jen bale-

ní, loučení a hurá domů. Celý festival 
jsme si, myslím, všichni náramně užili. 
Panovala velice přátelská nálada, pozna-
li jsme nové přátele, viděli nová místa, 
načerpali nové zkušenosti. Troufám si 
říci, že za rok velice rádi vyrazíme opět.

Tereza Kadlecová

Benátská noc
Nově založený SPOLEK RACEK poprvé 
představil svou činnost na chatařské 
Benátské noci na Mydláku, která se 
uskutečnila 26.7.2014.
Letos akce odstartovala už v 18 hodin, 
kdy se programu ujalo mateřské cen-
trum Sluníčko, jehož členové v čele 
s Renatou Vejsadovou připravili pro dě-
ti i jejich rodiče dvouhodinový program 
se soutěžemi. Všechny hry měly vodní 
a vodnickou tematiku, lovily se perly, 
střílelo se do balonků s vodou, děti se 
oblékaly s kelímkem vody v ruce, sklá-
daly lodičky a další. Video z akce je 
na stránkách www.racekzliv.cz.
Od 20 hodin přišla řada na zábavu do-
spělých. Zahrála kapela Brodwej, děti si 
pomalu začaly chystat lampiony a svě-
týlka a už nedočkavě vyhlížely, až se 
loďky chatařů dají do pohybu. Nako-
nec nádherně osvětlený průvod všech 
možných plavidel začal svou pouť ko-
lem Mydláku.
Na pláži na ně čekal ohnivý had, kte-
rý se utvořil ze stovek dětí i dospělých 
se všemi možnými svítidly. Lodě byly 
překrásně nazdobené, dokonce byl k vi-
děný i nasvícený surf. Akci ukončil oh-
ňostroj, nad kterým se tajil dech dětí 

i všech dospělých.  Dovolím si zde na-
psat poděkování všem, kteří se na akci 
podíleli jakýmkoliv způsobem, chatařům 
za nádherný průvod plavidel a tradičně 
krásný ohňostroj, panu Pechkovi za ob-
čerstvení, správcům Mydláku za udrže-
ní pořádku, Renatě Vejsadové, Fenclům 
a dalším členům Sluníčka za super akci 
pro děti, Danu Soukupovi, Romanu Pra-
žákovi a dalším členům spolku Racek 
za program pro dospělé a zorganizová-
ní akce na pláži tak, aby byla důstoj-
nou oslavou bez petard mezi lidmi, bez 
válejících se individuí, bez vandalismu 
a dalších atrakcí, které dokážou podob-
nou akci totálně zničit. 

Kristýna Vantrubová

Pozvánka
na výstavy
Vedení klubu důchodců ve Zlivi se 
rozhodlo, že od letošního září uvol-
níme vždy jeden týden v měsíci na-
ši klubovnu v DPS pro prezentaci 
umělecké tvorby místních malířů 
a výtvarníků. Chtěli bychom tímto 
zviditelnit talentované a šikovné lidi, 
kteří žijí mezi námi.
Realizovat tyto akce bychom chtě-
li vždy v posledním týdnu v měsí-
ci s tím, že vernisáže výstav by by-
ly v sobotu od 13.30 hodin. Výsta-
vy bude možné shlédnout v tento 
den do 16 hodin. V týdnu od úterý 
do pátku budou dopolední hodiny 
rezervovány pro školy (bude-li zá-
jem) a odpoledne vždy od 13 do 16 
hodin pro širokou veřejnost.

Nejblíže pořádané výstavy:

Karel Špiroch - Květiny
Vernisáž 20. 9. 2014 od 13.30 hod. 
v klubovně v DPS Zliv. V dopro-
vodném programu vystoupí Regina 
Tupá  -  zpěv a Antonie Nýdlová  -  hra 
na klarinet. 

Šikovné ruce Pavlíny Prokešové
Vernisáž 18. 10. 2014 od 13.30 hod. 
v klubovně v DPS Zliv. Prezenta-
ce ručních prací  -  vyšívání, pletení, 
háčkování, výroba šperků, malování 
a jiných rukodělných činností. V do-
provodném programu vystoupí Zby-
něk Pražák  -  hra na klávesy, Ivanka 
Pražáková a Lukáš Pražák - zpěv.
Srdečně zveme na výše uvedené vý-
stavy všechny zájemce o kulturní 
dění v našem městě.

Za Klub důchodců Zliv M. Čermáková

dokončení ze str. 5 >>

Benátská noc na Mydláku se vydařila
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Blahopřejeme...

narodili se 
Matyáš Pfeffer 
Vojtěch Kaňka      
Tobiáš Samec      
Jakub Kučera   
Jáchym Melmer     
Tadeáš Boubal               

životní jubileum
Věra Fellinghauerová - 80 let    
Vlasta Preňková - 80 let    
Milan Pávek - 80 let  
Blanka Schättingerová - 85 let
Anna Dupalová - 90 let

Bohuslava Plecerová, matrikářka

Poškolák
Máme tu nabídku 18 zájmových krouž-
ků na tento školní rok. Doufám, že si 
vyberete a od 1. října se s námi budete 
pravidelně setkávat při nejrůznějších 
aktivitách! Těší se na vás kolektiv lek-
torů CVČ Poškolák Zliv.

Kroužky pro ZŠ 

Angličtina - 1. a 2. třída
Pá 12 - 13.00 (L. Melíšková), 600 Kč

Angličtina - 3. a 4. třída
Pá 13 - 14.00 (L. Melíšková), 600 Kč

Moderní tance - 1. třída
St 12 - 13.00 (Ž. Vejvodová), 550 Kč

Moderní tance - 2. a 3. třída
St 13 - 14.00 (Ž. Vejvodová), 550 Kč

Fit dance - 4. až 9. třída
St 14 - 15.00 (Ž. Vejvodová), 550 Kč

Výtvarný kroužek - 1. až 5. třída
Čt 15 - 16.00 (Š. Rubicková), 550 Kč

Atletika - 1. až 5. třída
St 14 - 15.00 (V. Chromá), 550 Kč

Kreativ klub - 1. až 5. třída
Po 14 - 15.00 (V. Chromá), 550 Kč

Kroužky pro MŠ 

Angličtina MŠ
St 15 - 16.00 (Ž. Vejvodová), 600  Kč /pol.

Sportovní hry MŠ
Po 17 - 18.00 (V. Chromá), 550  Kč/tělocv.

Tanečky MŠ
St 16 - 17.00 (Ž. Vejvodová), 550 Kč

Výtvarný kroužek MŠ
Čt 16 - 17.00 (Š. Rubicková), 600 Kč

Flétničky - 4. až 6. let
(omezená kapacita - skup. po 6)

Út 15 - 16.00 (R. Malková), 800 Kč
Út 16 - 17.00 (R. Malková), 800 Kč
Út 17 - 18.00 (R. Malková), 800 Kč

Flétničky - 4. až 6. let
(omezená kapacita - skup. po 6)

Pá 15.30 - 16.30 (R. Malková), 800 Kč
Pá 16.30 - 17.30 (R. Malková), 800 Kč

Kreativ MŠ
Po 16 - 17.00 (J. Bohdalová), 550 Kč

Bystřina se těší
na nové členy 
Folklorní soubor od září opět přivítá 
nové malé i velké tanečníky. 
Můžete přihlásit děti již od tří let. Do-
spělá složka stále hledá taneční páry, 
ale máme také jen ženskou složku.
Intenzivně hledáme také muzikanty. Při-
vítáme klarinety, housle, kontrabas, flét-
nisty, zpěváky. Časy jednotlivých trénin-
ků naleznete na našem webu.
Těšíme se na vás. Cena: 650 Kč /pololetí 

Tereza Kadlecová, T: 728 942 801
e-mail: bystrina-zliv@centrum.cz  

www.bystrina.cz

Václavský běh
ZŠ a ZUŠ Zliv zve všechny příznivce 
sportu na tradiční Václavský běh.
Závodní klání se uskuteční ve středu 
24. 9. 2014 od 14.45 na baseballovém 
hřišti ve Zlivi.
Kategorie:
I. - MŠ, II. - 1. třída, III. - 2. a 3. třída, 
IV. - 4. a 5. třída, V. - 6. a 7. třída, VI. 
- 8. a 9. třída, VII. - abs. a dospělí. Při-
hlášky pro I. - VI. kategorii budou roz-
dány ve škole (MŠ/ZŠ).
Závodníci VII. kategorie se mohou při-
hlásit na místě. Podrobnější informace 
naleznete na plakátu akce.

KOMINICTVÍ - JUNG
Miroslav  Jung

České Budějovice

inzerce

NABÍZÍME:
kontroly + čistění  spalinových cest komínů

*
vystavení zprávy o kontrole, čistění komína

Nařízení vlády č. 91/2010Sb.

*
Cena služby od 499 Kč včetně cesty.

telefon: 608 043 563
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volný čas …

Soutěžní sezóna
Hlubockých Princezen 
Ačkoliv neseme v názvu jméno Hlubo-
ké nad Vltavou, kroužek mažoretek na-
vštěvuje spousta dětí ze Zlivi a okolí. 
Proto bych se ráda touto cestou poděli-
la o naše dosavadní úspěchy ze soutěží, 
kterých jsme se zúčastnily. Dětem moc 
děkuji za jejich zodpovědnou přípravu 
a hlavně za skvělé výkony.

O májovou korunku Jemnice 17. 5. 2014
V sobotu 17. 5. 2014 jsme již po páté 
vyrazily na soutěž O májovou korun-
ku Jemnice. Letos jsme neměly štěstí 
na počasí. Akce se koná každoročně 
ve venkovních prostorách jemnického 
Sokola. Celý den byla opravdu velká zi-
ma, odpoledne se přidal i déšť. Ale ani 
takové nepříjemné počasí nás neodradi-
lo. Celý den naše děvčata (ale i chlapci) 
předváděla skvělé výkony. Trofejí jsme 
odvezly hned několik. Princezny s ma-
lou formací získaly krásnou zlatou me-
daili. Pidiprincezničky mezi šesti soutěž-
ními formacemi obsadily krásnou stříbr-
nou pozici. Miniprincezničky s naším 
miniprincem Vašíkem měli za celý den 
největší konkurenci. 
V mezičase mezi vyhlášením výsled-
ků také zazářili naši tatínci - alá Haka 
boys. Jejich letošní skladba „Legendary 
dance“ jako vždy potěšila oko každého 
diváka. Diváci je odměnili velkým po-
tleskem a organizátoři sladkou odmě-
nou :-) Velká formace Princezen bohu-
žel vystupovala opravdu v dešti, bylo to 
velmi nepříjemné, ale děvčata vydrže-
la, byla statečná, všechno zvládla a vy-
stoupení se jim moc povedlo. Odvezla 

si bronzovou medaili. Andílci startova-
ly v kategorii Rodičovské týmy spolu 
s dalšími čtyřmi týmy, mají letos velice 
úspěšnou sezónu a z této soutěže si od-
vezly zlatou medaili.

Děti fitness, Český Krumlov, 18.5. 2014
Hned druhý den, v neděli 18. 5. jsme se 
zúčastnily semifinálového kola soutěže 
Děti Fitness aneb sportem proti dro-
gám, které se konalo v Českém Krum-
lově. Zde jsme neměly příliš velkou kon-
kurenci, soutěžilo zde několik tanečních 
stylů. Soupeřily s námi dva týmy roz-
tleskávaček. Všechny naše skupiny zís-
kaly postup na Finále v Pražské Lucer-
ně. Postoupily jsme s tímto umístěním: 
Pidi - zlato, Mini - zlato, Princezničky - 
zlato, Princezny velká formace - bronz, 
Princezny malá formace - stříbro. Byl to 
velice náročný víkend pro všechny (pro 
mě, děti i rodiče), ale úspěchy všem vel-
kou únavu vynahradily.

Děti fitness, Praha, 25. 5. 2014
A konečně vyvrcholení letošní sezóny. 
V neděli 25. 5. jsme vyrazily na finále 
Děti Fitness do pražské Lucerny.
Velice jsme se těšily, že budeme vystu-
povat v tak krásném divadle. Do Prahy 
jsme přijely už v 8.30 hodin. V 10.15 
nás čekalo první soutěžní vystoupení. 
V 11 hodin jsme se zúčastnily slavnost-
ního průvodu po Václavském náměstí. 
V mezičase jsme ještě stihly obejít pa-
mátky, menší děti viděly orloj, větší sleč-
ny provětraly peněženky v obchodech 
s oblečením :-)
Odpoledne bylo náročné. Od 16 do 20 
hodin probíhal boj o medaile. Ve všech 
kategoriích byly vyrovnané výkony.
Naše nejmenší Pidiprincezničky získaly 

Městská knihovna 
Zliv zve
Na výstavu obrazů Václava Ryklíka - 
České Budějovice a okolí v obrazech. 
Výstavu bude možné navštívit v půjčov-
ní době od 15. 10. do 15. 11. 2014.

Na setkání s klienty Domova Libnič, 
kteří se představí s kulturním vystoupe-
ním 25. 11. 2014 od 16 hodin.

Na prodejní výstavu výtvarných arte-
faktů z tvorby klientů Domova Libnič. 
Od 25. 11. do 11. 12. 2014.

Ledax 
Pečovatelská služba
Pečovatelská služba Ledax o.p.s. se 
o vás postará v domácím prostředí. 
Pomáháme všem, kteří vlivem svého 
věku, chronického onemocnění nebo 
zdravotního postižení potřebují pomoc 
a podporu ve svém domácím prostředí.
Nejčastěji pomáháme našim uživatelům 
při osobní hygieně (koupání), stravo-
vání (dovoz oběda) nebo s úklidem 
jejich domácnosti, zprostředkováváme 
jim kontakt se společenským prostře-
dím, doprovázíme je na společenské 
akce, procházky apod. Nově nabízíme 
i možnost pronájmu zdravotnických 
pomůcek, kromě polohovacích lůžek lze 
půjčit např. mechanické vozíky, chodít-
ka a další. 
Působíme v Týně nad Vltavou a okol-
ních obcích. Službu poskytujeme 
od pondělí do pátku 6 - 18.00, o víken-
dech a svátcích 7 - 12.00 hodin.

Více informací:
Bc. Naděžda Podhorcová, ved. střediska 
Pečovatelské služby Ledax o.p.s., Týn 
nad Vltavou - T: 725 064 308
e-mail: nadezda.podhorcova@ledax.cz
www.ledax.cz
Nebo osobně na adrese: Zámecké ná-
dvoří 360, 375 01 Týn nad Vltavou

Pohřební služba Zliv

Kompletní služby
v pohřebnictví, sjednání obřadu 
z pohodlí vašeho domova.

Tel.: 728 115 115

Hlubocké princezny
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inzerce

Prodej slepiček
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, oznamuje svým zákazníkům, 
že opět prodává slepičky snáškových plemen Lohmann hnědý,
Tetra hnědá a Dominant (černý, modrý, žlutý, kropenatý a bílý.
Stáří slepiček 15 - 20. týdnů, cena 149 - 180 Kč / ks. Neprodáváme 
malé kuřice, ale téměř dospělé slepičky pouze z našeho chovu!

Při prodeji slepiček - výkup králičích kožek, cena dle poptávky.

25. září 2014 ve 14.40 hod.       
Zliv (u vlakového nádraží) 

Bližší informace:
po - pá: 9 -16.00, telefon: 601 576 270, 606 550 204, 728 605 840

krásnou bronzovou medaili mezi šesti 
formacemi. Miniprincezničky měly ob-
rovskou radost také z bronzové medai-
le. V jejich kategorii bylo celkem devět 
soutěžních formací.
Princezny bohužel štěstí neměly, jejich 
vystoupení bylo až v 19 hodin, také už 
byly po celém dnu unavené, vzduch 
v Lucerně už byl nedýchatelný a sou-
peřily s celkem osmi skupinami, jedna 
lepší než druhá. Den byl velice nároč-
ný, ale radost dětí z medaile na finálo-
vém kole byla upřímná a to je přesně 
to, o co se snažím. 

Bc. Tereza Kadlecová

Stromy
do města patří
Městská zeleň je pro některé obyvatele 
nejčastějším, mnohdy také jediným 
kontaktem s přírodou. Zelené kousky 
odstraňují nudu a jednotvárnost sídlišť 
a dopravních komunikací, změkčují 
tvrdé a strohé linie budov a vytvářejí 
jejich protiklady. Dobře umístěná sku-
pina stromů a keřů dokáže zamaskovat 
nepříliš idylická zákoutí se sběrnými 
nádobami, větracími šachtami či oprýs-
kané fasády.
Vegetace působí jako přirozený filtr 
škodlivých látek v ovzduší. Stromy 
zvlhčují vzduch a zlepšují tím jeho 
kvalitu z hlediska lidského zdraví, což 
ocení hlavně astmatici. Některé dřeviny 
uvolňují silice, které, kromě toho, že pří-
jemně voní, působí jako fytoncidy a hu-
bí nebezpečné choroboplodné zárodky. 
V zimě brání stromy vysázené blízko 
budov proudění studeného vzduchu 
a tím snižují tepelné ztráty domů o 20 
až 50%. V létě vegetace ochlazuje okolí 
efektivněji než klimatizační zařízení. 
Vzrostlý strom odpaří až 400 litrů vody 
denně a tím odčerpá z ovzduší 280 kWh 
tepelné energie. Tato energie se uvolní 
v noci na kondenzaci páry, vznikne 
rosa. Snižování letních teplot zabraňuje 
tvorbě přízemního ozonu, který vzniká 
z výfukových plynů na rozpálených 
asfaltových a betonových plochách. 
Přízemní ozon poškozuje dýchací sou-
stavu a snižuje obranyschopnost našich 
organismů. 
Vzrostlý strom pohltí ve svém bezpro-
středním okolí až 80% polétavého pra-
chu a vyrobí kyslík pro nejméně 10 lidí. 
Skupiny stromů výrazně snižují hluk. 
Stromy, keře i plochy trávníků posky-
tují útočiště pro volně žijící živočichy, 
podmínky pro hnízdění ptáků, plody 

ČEVAK a.s. nabízí
- Likvidaci odpadních vod a fekálií ze septiků, žump, odpadních  
 jímek, ČOV a tukových lapolů

- Čištění kanalizačních přípojek, stok, vpustí, jímek
 (vozidly Tatra 815, MAN Kaiser, Mercedes ELEFANT)

- Dovoz pitné vody (objem cisteren 3 m³, 9 m³ a 11 m³)

- Kamerové revize kanalizací a kanalizačních přípojek

tel.: 724 792 259

- Výstavbu domovních, vodovodních a kanalizačních přípojek
tel.: 606 913 112 (113) - vodovodní přípojky

tel.: 602 412 134 - kanalizační přípojky

Provozní středisko Budějovicko
Dolní 1508, 370 04  České Budějovice
hlášení poruch: 800 120 112, infolinka: 844 844 870
e-mail: info@cevak.cz  www.cevak.cz

skýtají potravu. Květy lákají včely a jiný 
hmyz. Čím pestřejší je druhové složení 
porostů, tím víc možností vzniká pro 
život rozmanitých druhů hmyzu, ptáků 
i ostatních živočichů. Jistě, některým 
lidem to potěšení nedělá, ale z ekolo-
gického hlediska (a naštěstí i pro hodně 
lidí) je tato funkce městské zeleně důle-
žitá. Stromy nejsou jen užitečné, jsou ta-
ké krásné. I přes všechna pozitiva, která 

stromy a městská zeleň jako celek lidem 
přináší, je člověk její největší hrozbou - 
vytlačování zeleně zástavbou, asfaltem 
a betonem, fragmentace a izolovanost 
zelených ploch, nesmyslné požadavky 
na kácení, neodborné zásahy, záměr-
né poškozování, znečišťování prostředí, 
nedostatečná ochrana městské zeleně. 
Kromě člověka zeleň ohrožují škůdci 
a choroby. Lenka Pražáková
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Pneuservis - Mechanické práce - Nástřiky podvozků 
Příprava vozidla na STK - Drobné karosářské práce 
Montáže tažných zařízení - Opravy elektroinstalace vozidel

kontakt: 723 083 112 nebo 724 068 759, Zálužice 6, 37346 Pištín

inzerce

Vítězné recepty 
1. místo, Klára Koudelková
Mrkvový guláš
1 kg hovězí maso, nejlépe kližka
1 kg mrkve, 1 kg cibule, česnek, sůl, 
sádlo,  trocha  hladké  mouky,  či  tvrdý 
chléb na zahuštění, paprika sladká (pá-
livá dle libosti), bobkový list, majoránka, 
nové  koření,  pepř,  jalovec,  rajčatový 
protlak, šípková marmeláda.

Na sádle osmahneme cibuli, přidá-
me utřený česnek, zaprášíme paprikou 
a přidáme na kostičky nakrájené maso. 
Slabě podlejeme, přidáme koření a sůl 
a na mírném ohni dusíme do změknutí. 
Vsypeme mrkev nakrájenou na kostič-

ky, zaprášíme moukou, či zahustíme 
strouhaným tvrdým chlebem. Přidáme 
rajčatový protlak, lžíci šípkové marmelá-
dy a ještě chvíli povaříme. Pokud místo 
mrkve přidáte třeba houby, kterých je 
momentálně dost, vznikne další a mož-
ná ještě lepší varianta. Servírujeme 
s chlebem. 

2. místo, Jarek Zrun
Mrkvové kari
Na pánvi či woku na olivovém oleji 
zpěníme drobně nakrájenou cibuli, při-
dáme 2 - 3 lžíce hotové kari pasty, 1 
- 2 drobně nasekané stroužky česneku, 
necháme zavonět a přidáme 4 velké 
mrkve nakrájené na plátky (škrabkou 

na brambory), zalijeme kokosovým mlé-
kem (malá plechovka) a dusíme, když je 
mrkev skoro měkká můžeme, ale nemu-
síme, přidat na kousky nakrájenou dýni 
hokaido a lžičku semínek černuchy.
Dodusíme, podle potřeby dosolíme.

3.místo, Pavla Dušková
Mrkvová pomazánka
zdravá verze: lučina, česnek, mrkev
soutěžní: „vytuněná“ pro mlsné jazýčky 
1x pomazánkové máslo (nebo Lučina),
1x malá krabička majonézy, česnek 
dle chuti, mrkev dle chuti (nastrouhat 
najemno), 15-20 dkg gouda (nastrouhat 
najemno), mandlové lupínky (nebo na-
sekané vlašské ořechy)

V týdnu od 22. 9. 2014 se v Českých Bu-
dějovicích uskuteční hudebně literárně 
filmově divadelní happening o. s. FO-
KUS České Budějovice s názvem Týden 
obyčejného šílenství, který má ambici-
ózní cíl: zábavnou formou informovat 
návštěvníky o problematice duševního 
zdraví a duševních nemocí.
Těšit se můžete na unikátní výstavu 
plakátů se zajímavými informacemi, če-
ká vás neobvyklé divadelní vystoupení, 
zajímavé filmy. Součástí programu bude 

přednáška psychiatra na téma „O zapo-
jení osob s vlastní zkušeností s duševní 
nemocí do služeb pro lidi s duševním 
onemocněním“, bude přednášet kapa-
cita v oboru sociální psychiatrie MU-
Dr. Zuzana Fojtová a Peer Agáta Za-
jíčková. A v neposlední řadě v sobotu 
ve Velbloudu exploduje úžasný bene-
fiční koncert známé a oblíbené česko-
budějovické kapely Vees, která rozpálí 
publikum skvělou hudbou ve stylu in-
die-rock‘n‘roll.

Út 23. 9. - 18.00 - Horká Vana: Přednáš-
ka psychiatra „O zapojení osob s vlast-
ní zkušeností s duševní nemocí do slu-
žeb pro lidi s duševním onemocněním“ 
MUDr. Zuzana Fojtová a „Peer“ Agáta 
Zajíčková + promítání filmu „Paralel-
ní životy“
Čt 25. 9. - 15.00 - vestibul Nemocnice 
České Budějovice: Vernisáž výstavy fo-
tografií
Pá 26. 9. - 19.00 - Horká Vana: Divadelní 
představení Arte della Tlampač
So 27. 9. - 20.00 - Velbloud Music bar:
benefiční koncert Vees (indie/rock‘n‘roll) 
a Nano (indie-pop)

Navštivte Týdny pro duševní zdraví s Fokusem!


